



## LOUIS XIII MEMPERKENALKAN DEKANTER MERAH ULTRA N°XIII YANG JARANG DITEMUI KEPADA KELAB MALAM PALING EKSKLUSIF DI DUNIA

*Dengan hanya 200 dekanter merah N°XIII tersedia di seluruh dunia, pengalaman luar biasa N°XIII terhad kepada satu dekanter untuk setiap kelab pada setiap malam. hanya 0.000038361% orang di seluruh dunia mempunyai peluang merasai N°XIII.*

Untuk halaman akhbar, [klik di sini](#)

### SANGAT TERHAD

Cognac LOUIS XIII ialah hasil pencapaian hidup generasi Pakar Pembuat Arak, mengadun eaux-de-vie terbaik menggunakan anggur yang ditanam secara eksklusif di Grande Champagne. Ia penting untuk LOUIS XIII dirasai sebagai suatu **ritual**, setitik demi setitik, untuk menghayati ekspresi rasa yang berpanjangan dan berkembang, dalam **satu detik yang unggul**. Pelanggan yang ingin mencuba nasib mereka dengan memesan satu daripada Pengalaman N°XIII boleh log masuk di **Persatuan LOUIS XIII\*** atau secara terus melalui **kelab malam terpilih**. Duta Jenama LOUIS XIII akan menghubungi setiap pemohon untuk mengatur **pengembaraan unik ini**. Pengalaman ini sangat eksklusif jika dibandingkan dengan peluang yang lebih cerah untuk diterima masuk dalam misi angkasa.

### MASA LANJUTAN DENGAN RITUAL ISTIMEWA

Masa merupakan bahan asas LOUIS XIII dan N°XIII dan membenarkan kita meneroka **ekspresi masa yang baharu**. Kehidupan malam ditakrifkan dengan perasaan bebas, keseronokan dan keraian, semuanya dinikmati dan dipertingkatkan dengan ritual merasai N°XIII: **dekanter kristal berwarna merah dengan nombor individu** didedahkan di bawah tudung lampu LED. Disertai **enam susunan gelas kristal berwarna merah yang ditempah** tersusun di atas dulang yang berkilauan, menyerlah dalam khalayak ramai. Merah ialah warna yang menggambarkan pengalaman, menghayati **keghairahan, tenaga dan semangat kehidupan pada waktu malam**. LOUIS XIII dihidangkan menggunakan pipet cognac khas, dikenali sebagai Spear, untuk melanjutkan **ritual setitik-demi-setitik**. Aroma dan butiran cognac yang luar biasa dapat dinikmati sepenuhnya. LOUIS XIII menetapkan rentak tersendiri pada waktu malam.

### DEKANTER BUATAN TANGAN

LOUIS XIII telah bekerjasama dengan **Saint-Louis**, pengeluar gelas tertua di Eropah, untuk mencipta dekanter merah N°XIII dan gelas cognac merah buatan tangan yang menonjol. Gelas dengan rona merah terang hanya dapat dihasilkan dengan menggunakan proses rahsia yang memerlukan penambahan emas. Perkongsian keghairahan Saint Louis untuk tradisi, savoir - faire dan **inovasi**, dihidupkan dalam dekanter yang jarang ditemui: **ditiup, dipotong, dihiasi dan diukir dengan tangan, dan diberi nombor secara individu**, dirapikan dengan paku dentelle nama jenama LOUIS XIII serta leher paladium. Menurut ritual merasai N°XIII, pelanggan boleh membawa pulang dekanter N°XIII mereka (jika peraturan kelab dan undang-undang tempatan membenarkan) sebagai **cenderamata yang berharga** bagi malam yang paling tidak dapat dilupakan. Penyumbat yang dibenarkan oleh NFC memberi pemilik akses eksklusif kepada Persatuan LOUIS XIII dan semua manfaat keahliannya.



Harga jualan LOUIS XIII N°XIII yang disyorkan mendapat permintaan yang tinggi, hanya tersedia di kelab malam.

*\* Persatuan LOUIS XIII ialah sebuah kelab ahli persendirian untuk pemilik dekanter Cognac LOUIS XIII.*

**PERIHAL COGNAC LOUIS XIII:**

Fikirkan seabad ke hadapan. Setiap dekanter adalah pencapaian sepanjang hayat generasi Pakar Pembuat Arak. Sejak asalnya pada 1874, setiap generasi Pakar Pembuat Arak memilih eaux-de-vie yang paling bernilai untuk LOUIS XIII dari bilik bawah tanah kami. Hari ini, Pakar Pembuat Arak Baptiste Loiseau menetapkan eaux-de-vie terbaik kami sebagai legasi kepada pengganti beliau untuk abad yang akan datang. LOUIS XIII ialah adunan terindah yang dihasilkan dari Grande Champagne, cru pertama kawasan Cognac. Dekanter legenda ini telah ditiup menggunakan mulut oleh beberapa pakar gelas paling mahir untuk beberapa generasi. LOUIS XIII menampilkan aroma luar biasa yang membangkitkan aroma mirh, madu, mawar kering, plum, bebus, kotak cerut, kulit, buah ara dan buah markisa.

**PERIHAL SAINT LOUIS:**

Saint-Louis sejak 1586.

Tiada tandingan, tumpat, jernih, bertenaga dan bercahaya, lahir daripada bola api dan nafas manusia, kristal Saint-Louis bergetar dengan semua bakat yang diwarisi daripada sejarah dan fantasi kreatif luar biasa oleh trend semasa. Saint Louis menandatangani pencahayaan kristal tiupan mulut dan potongan tangan, pinggan mangkuk dan barang perhiasan yang dibuat oleh pakar peniup gelas dan pemotong yang dianggap antara yang terbaik di Perancis ("Meilleurs Ouvriers de France") setiap hari.

[saint-louis.com](http://saint-louis.com)

**Hubungan akhbar Cognac LOUIS XIII:**

Andréa Foraison - Pengurus Komunikasi Dunia - [andrea.foraison@louisxiii-cognac.com](mailto:andrea.foraison@louisxiii-cognac.com)

**Halaman akhbar:**

<http://press.louis-xiii.com/NXIII/>

SILA MINUM SECARA BERTANGGUNGJAWAB